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Aanleiding 
Begin juni heeft de MR van de Blauwe Ster een brief verstuurd aan het College en de Raad. N.a.v. 
deze brief is er ingesproken bij de raadsvergadering van 11 juni jl.. Voor 9 juli is een debat over 
De Blauwe Ster geagendeerd door de Raad. Voor de volledigheid sturen we u in deze e-mail dan 
ook de afhandeling van de brief.   
 
Afhandeling spoedaanvraag De Blauwe Ster 
In maart heeft CPOW een spoedaanvraag ingediend voor uitbreiding van De Blauwe Ster met 
drie lokalen. Het college heeft de spoedaanvraag afgewezen op grond van de verordening. Het 
betrof geen spoedaanvraag zoals dit is vastgelegd in de verordening. Toch heeft het college zich 
over de inhoud gebogen en aangegeven dat er conform de verordening pas recht is op extra 
vierkante meters vanaf schooljaar 2023-2024. Het college heeft daarbij aangegeven te zijner tijd 
door te verwijzen naar de flexruimte bij De Fuut bij tijdelijke ruimtebehoefte van De Blauwe Ster. 
Om toch al eerder tegemoet te kunnen komen aan de vraag van De Blauwe Ster heeft het college 
aangeboden te onderzoeken of de flexruimte voor komend schooljaar al gebruikt zou kunnen 
worden, hoewel hier formeel dus geen recht op is. CPOW wil hier geen gebruik van maken 
omdat de flexruimte in hun ogen afbreuk doet aan hun onderwijsconcept. 
 
Afhandeling brief MR 
Zoals aangegeven heeft de MR van De Blauwe Ster een brief aan het College en de Raad 
gestuurd om hun zorgen te uiten over de ruimtebehoefte bij De Blauwe Ster. De Blauwe Ster 
verwacht de komende jaren groei en heeft daarom ruimte nodig. Op maandag 15 juni heeft 
wethouder Ten Have een gesprek gehad met een afvaardiging van de MR van De Blauwe Ster, de 
bestuurder van CPOW en de huisvestingscoördinator van CPOW. In dit gesprek is het besluit tot 
afwijzing nader toegelicht door de gemeente. De MR heeft nogmaals aangekaart waarom de 
uitbreiding volgens hen noodzakelijk is. De flexruimte en een leerlingenstop zijn naar voren 
gebracht, maar deze opties werden door De Blauwe Ster afgewezen. De gemeente heeft 
aangegeven in gesprek te willen blijven over de lange termijn. CPOW heeft inmiddels aangegeven 
inpandig een tiende lokaal te creëren.  
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